
Geachte burgemeester, wethouders en dames en heren van 
Gemeenteraad Schagen,

Goedenavond,

Laat ik beginnen met het uitspreken van ons begrip voor de nare situatie 
waarin de ondernemers Bond en Roos zijn terechtgekomen. Als je in 
goed vertrouwen meewerkt, dan mag je ervan uitgaan dat het ook zo 
wordt uitgevoerd.
Ons was al eind 2021 bekend dat terugkeer van deze ondernemers wat 
betreft Makado niet gewenst was. Dat heb ik Andre Roos al eerder 
verteld.

Daarnaast zitten wijzelf ook nog steeds met een naar probleem wat 
betreft geuroverlast. Ondanks de getroffen maatregelen en verplaatsing 
zitten wij nog met grote regelmaat in de stank.
Onderzoeksbureau Peutz heeft drie geurrapportages uitgebracht en in 
twee daarvan geconstateerd dat de overlast langdurig en ontoelaatbaar 
was. Alleen in het derde tevens laatste rapport, terwijl er niets was 
veranderd aan de feitelijke situatie, is er gerapporteerd dat er geen 
sprake meer zou zijn van overmatige geurhinder en het zelfs aangenaam
rook.

Dat is wel heel bijzonder. Ook de Commissie van Advies vond dat heel 
bijzonder en onmogelijk en heeft de gemeente opgedragen nogmaals 
onderzoek door Peutz te laten doen. De gemeente heeft daarmee 
ingestemd en ook aan onze jurist schriftelijk bevestigd dat dit onderzoek 
er zou komen. Tot nu toe is dat echter niet gebeurd.

Helaas gaat nu iedereen ervan uit dat dit laatste geurrapport klopt en 
beroept zich daar op.

De visbakgeur is regelmatig in en om ons appartement duidelijk en 
irritant aanwezig. Daarvan heb ik met grote regelmaat melding gemaakt 
bij de gemeente en zelfs bij de burgemeester.
Men vond het steeds heel vervelend maar er gebeurde tot voor kort 
niets.
Ook tijdens een bezoek van een lid van de Seniorenpartij in september 
2023 en tijdens het bezoek enkele weken later van de heer De Vlas van 
het Marktonderzoeksbureau kwam duidelijk naar voren dat het in en 
rondom ons appartement irritant naar visbakluchten rook. 



Nu er eindelijk spijkers met koppen worden geslagen in het kader van de
APV 2023 en de gemeente verplaatsing aankondigt van de viskramen 
gloort er voor ons hoop aan de horizon. Daarom hebben wij inderdaad 
ingestemd met twee dagen in de Nieuwstraat en drie dagen bij de 
Vomar.  Het leek ons een goede oplossing van de gemeente.

Wij vinden het erg jammer dat er van de kant van de ondernemers in de 
afgelopen 26 maanden nooit iemand met ons is komen praten en zich op
de hoogte heeft gesteld van de overlast. 

Nu zitten we met z’n allen in een onverkwikkelijke situatie.

Wij hopen dat die snel uit de wereld zal zijn.

Ik dank u voor uw aandacht.  

Schagen, 23 januari 2024

Familie Kramer en fam. Heddes


